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Verslag 
 
Vergadering  Regiegroep  

Gehouden op  9 oktober 2018 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde  
Aanwezig  Mark van Stappershoef (voorzitter), Pernell Criens, Liselotte Franssen, 

Christel van Neerven, Monique van Brederode, Stijn van den Brekel, Arno 
de Laat, Corné de Rooij, Piet Verheijen, Berry van ’t Westeinde (griffier).  

Afwezig  Mark van Oosterwijk (mk) 
 
 
1. Agenda  volgende avond:  23 oktober  2018 en toewijzen voorzitters 
Beeldvormend 
Monique van Brederode vraagt om de stukken van het woonbehoefte onderzoek op voorhand te 
verstrekken.  
De griffier geeft aan dat hij heeft vernomen dat de stukken inmiddels openbaar zijn en zegt dit toe. 
De regiegroep besluit de stukken van het woonbehoefteonderzoek mee te zenden. 
 
Oordeelsvormend 
Christel van Neerven geeft aan niet tevreden te zijn over de antwoorden op de artikel 40 vragen over 
busvervoer, Arriva.  
De regiegroep spreekt af dat vragen en antwoorden over het busvervoer worden geagendeerd voor 
de oordeelsvormende vergadering van 23 oktober. Wanneer na de bespreking van de begroting 
ruimte over is, kan dit behandeld worden. Wanneer de avond hier geen ruimte voor geeft, wordt na 
de vergadering bekeken hoe hiermee wordt omgegaan. 
 
Behandeling begroting 
De regiegroep  heeft vragen bij het verplicht aanleveren van onderwerpen en vindt het woord pitch 
zwaar klinken. Het is de bedoeling in de oordeelsvormende vergadering dat wordt gekeken ten 
aanzien van welke punten men wijzigingen / veranderingen wil doorvoeren. Die punten moeten wel 
kort worden toegelicht, voordat er in de vergadering over gesproken kan worden.   
De regiegroep worstelt met de plaats van het college. Het is van belang dat het college kan adviseren 
ten aanzien van eventuele wijzigingen die de raad wil aanbrengen, het is echter niet de bedoeling dat 
de raads- en burgerleden bij de vergadering het gesprek steeds met het college voeren. 
De regiegroep stemt na nadere toelichting in met de notitie van de griffier - waarbij de griffier wel 
wordt verzocht nog goed naar de formulering te kijken.  
 
Na afloop van de begrotingsvergadering op 6 november wordt gezamenlijk iets gedronken. 
 
Besluitvormend 
De regiegroep besluit met betrekking tot zon en wind om het raadsvoorstel terug naar het college te 
sturen, met het verzoek om de punten zoals besproken in de oordeelsvormende raad van 11 
september te verwerken in het raadsvoorstel. Het is belangrijk uiterlijk voor het einde van dit jaar 
besluiten te nemen. Het stuk wordt nu van de agenda afgehaald. 
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Daarmee resteert op de agenda enkel besluitvorming over het raadsvoorstel regiovisie beschermd 
wonen. Wanneer besluitvorming over dit voorstel 2 weken kan wachten, wordt het doorgeschoven 
naar de raad van 6 november. 
Geconcludeerd wordt dat de besluitvormende raad van 23 oktober nu kan vervallen. 
 
Planning 
Corné de Rooij geeft aan dat in de regiegroep is besloten dat het bestemmingsplan Leijoever eerst 
oordeelsvormend wordt besproken. Daarna wordt er pas een besluit genomen, en kan het ontwerp 
bestemmingsplan in procedure. 
De burgemeester zegt toe dit mee te nemen naar het college. 
Christel van Neerven vraagt naar de ontwikkelingen op de hoek Kalverstraat / Tilburgseweg.  
De burgemeester geeft aan dat op dit moment wordt gesproken met de initiatiefnemers. 
Christel van Neerven wil hier tijdig bij betrokken zijn, in verband met het experiment voor een 
autovrij Kloosterplein. 
Monique van Brederode vraagt of de vragen over de Blauwe Zone inmiddels zijn beantwoord.  
Corné de Rooij vraagt aandacht voor de ontwikkelingen bij de proeftuin Fokmast. De raad moet niet 
met voldongen feiten worden geconfronteerd. Verwijst naar de kaders die zijn gesteld, onder andere 
de vrijwilligheid van deelname. Hij wil voorkomen dat er besluiten worden genomen die tegen de 
afspraak ingaan. 
De burgemeester geeft aan dat aanstaande donderdag een bestuurlijk overleg plaatsvindt. Hij geeft 
de opmerkingen door aan de portefeuillehouder. 
Christel van Neerven vraagt om een extra beeldvormende bijeenkomst over dit onderwerp om goed 
bijgepraat te worden.  
Arno de Laat wijst erop dat dit vroeger goed verliep in de werkgroepen. Discussie ontstaat over de 
vraag of de werkgroepen moeten worden afgeschaft. 
De burgemeester zegt toe dat er een extra beeldvormende bijeenkomst komt. Zo mogelijk op 
locatie. 
 
2.Rondvraag 
Liselotte Franssen geeft aan dat men er in de fractie moeite mee heeft dat er maar 2 personen aan 
een oordeelsvormende vergadering kunnen deelnemen. Als er inhoudelijk wordt gediscussieerd 
zouden alle raadsleden moeten kunnen meedoen. 
Arno de Laat geeft aan dat hij het vreemd vindt dat een raads- of burgerlid gebruik maakt van de 
interruptiemicrofoon om vragen te stellen. Er zit een afvaardiging van de fractie aan tafel. 
Afgesproken wordt dat dit wordt meegenomen in de evaluatie van de werkwijze.  
 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.30 uur.  
 
 
 

 
Actielijst bijgewerkt t/m: 9 oktober 2018 

Nr. Datum Wie? Wat? Vóór 

1.  9/10/2018 Griffier Woonbehoefteonderzoek 
Bij de agendering van het woonbehoefteonderzoek 
vooraf de stukken van het onderzoek voor Goirle en 

11/10/2018 
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Nr. Datum Wie? Wat? Vóór 

Riel beschikbaar maken voor de raad 

2.  9/10/2018 College Raadsvoorstel zon en wind 
Het raadsvoorstel zon en wind wordt teruggestuurd 
naar het college, met het verzoek om de punten 
zoals besproken in de oordeelsvormende raad van 
11 september te verwerken in het raadsvoorstel. 

Besluit nog in 
2018 

3.  9/10/2018 College Bestemmingsplan Leijoever 
Oordeelsvormend bespreken van Leijoever voordat 
bestemmingsplan in procedure gaat. 

 

4.  9/10/2018 College Proeftuin Fokmast 
Extra beeldvormende bijeenkomst over proeftuin 
Fokmast, zo mogelijk op locatie 

 

5.  9/10/2018 Allen Goolse democratie 
Het aantal deelnemers per fractie aan 
oordeelsvormende vergaderingen wordt betrokken 
bij de evaluatie van de werkwijze 

Januari 2019 

6.  24/9/2018 Griffier Regiovisie spoorboekje beschermd wonen 
1. te bezien of bij het werkbezoek aan Traverse op 

1/10 gelegenheid is op vragen hierover in te gaan  
2. de griffier met de SP-fractie bespreekt hoe zij 

met hun vragen om kunnen gaan. 

 
1/10/2018 
Afgewerkt 

7.  24/9/2018 Griffier Overzicht openstaande moties 
de eerder al afgevoerde moties 'mediation' en 
'monument De Bocht' weer op deze lijst op te 
voeren 

9/10/2018 
(opnieuw 
agenderen 
6/11/2018) 

8.  24/9/2018  
De Rooij 
 
 
Griffier 

Planning en BOB-lijst 
1. CDA-fractie zet de haar bekende informatie t.a.v. 

de "Proeftuin" op papier 
2. de griffier maakt een afspraak met Tess van der 

Wiel hierover 

9/10/2018 
Loopt 

9.  24/9/2018 Griffier Memo Inclusieagenda 
1. Zorgt dat ook individuen uit de doelgroep 

kunnen participeren 
2. Vergaderen op locatie mogelijk maken 

Wordt 
meegenomen 
in de 
voorbereiding 

10.  24/9/2018 De Rooij / 
Franssen / 
Van 
Brederode 
/ Griffier 

Handhaving 
Het uiteindelijke programma voor de bijeenkomst op 
27 oktober wordt aan de regiegroep voorgelegd. 
Vanuit de raad bereiden Corné de Rooij, Liselotte 
Franssen en Monique van Brederode de 
beeldvormende bijeenkomst op 20 november mee 
voor.  

 

 
--- 


